
           
Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen m.b.t. woningnood in Gouda: Optoppen als antwoord? 
 
Geacht college van B&W, 
 
Naar aanleiding van het recente nieuwsbericht in het Algemeen Dagblad over het potentieel 
om bestaande woongebouwen door het toevoegen van extra woonlagen. 
 
https://www.ad.nl/papendrecht/verdieping-of-twee-bovenop-bestaand-pand-zetten-kan-
woningnood-verlichten~a48f7e23/  
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van GroenLinks de 
volgende vragen: 
 

1. Heeft het college kennisgenomen van het genoemde nieuwsbericht over het 
toevoegen van extra woonlagen op bestaande gebouwen als oplossing voor de 
woningnood? 
 

2. Is het college op de hoogte van het standpunt van de provincie Zuid-Holland met 
betrekking tot deze aanpak en het potentieel opleveren van bijna 29.000 woningen? 

 
3. Heeft het college reeds overwogen om deze 'optoppen'-aanpak toe te passen in 

Gouda, en zo ja, welke gebieden of gebouwen zouden hiervoor in aanmerking 
komen? 
 

4. Welke stappen zal het college ondernemen om de mogelijkheden en haalbaarheid 
van 'optoppen' in Gouda te onderzoeken? 
 

5. Zijn er eventuele juridische of stedenbouwkundige belemmeringen die het toepassen 
van deze aanpak in de weg zouden kunnen staan, en zo ja, welke maatregelen 
worden overwogen om deze obstakels te overwinnen? 
 

6. Kan het college meer informatie verstrekken over de ervaringen uit o.a. Rotterdam, 
Papendrecht of andere gemeenten betreft het toevoegen van extra woonlagen op 
bestaande panden? 

 
Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen 
binnen dertig dagen na dagtekening. 
 
Ingediend door: 
 
Redouan Allaoui       
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Max de Groot, PvdA 


